
             Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS

Protokoll från styrelsemöte

Tid: Tisdag den 16 juni kl 18.30
Plats: KIF:s klubbstuga, Inlag
Närvarande: Lennart Skarlöv IFK Fjärås (LS),  Jonny Sporrong Särö IK (JS)

  Lars Juviken Kullavik IF (LJ),  Peter Orrö Tölö IF (PO),  Roger Löfman Onsala BK (RL),
  James Hannah Annebergs IF (JH),  Robert Ljungevi Lerkils IF (RoLj)
  Speciellt inbjuden Ulf Wahlberg Onsala BK (UW)

1. Ordförande Lars Juviken hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat
Presentation av styrelseledamöter: -
Roger Löfman, sportchef i OBK sedan december 2014.
Robert Ljungevi, ordförande i Lerkils IF.(Ersätter Håkan Ågren tillsvidare).

a. Val av justerare: James Hannah.
b. Godkännande av dagordning: Ja.
c. Föregående mötesprotokoll 2015-05-28. Godkändes, inga kommentarer.
d. Arbetsordning styrelsearbete. Vi behöver en hemsideansvarig från styrelsen. Denna fråga tas

upp på nästa möte.

2. Rapporter
a. Ekonomi: Klubbarna har betalt in medlemsavgifterna för 2015. Christina Jönsson från Lerkil IF

ersätter Håkan Ågren tillsvidare som ekonomiansvarig.
b. Påplangruppen: -
c Hemsidan-
d. HFF:-
e. Herr Elitsatsning: -
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3. Beslut ang. arbetsmiljön för våra ungdomsdomare.
KGFS styrelse fick i uppgift av årsmötet 2015-05-03 att skapa en bra miljö för att uppmuntra, behålla
och utveckla våra ungdomsdomare.
Styrelsen rekommenderar klubbarna att följa nedanstående punkter:

1 Utse en eller flera ”faddrar” i varje lag.

2 En ”fadder” skall vid varje hemmamatch finnas, som stöd för domare före, under och
efter matchen, genom att:

- Ta kontakt och presentera sig för domaren.

- Presentera domaren och sig själv för tränarna i bägge lagen.

- Tala med föräldrar, publik eller tränare, som med glåpord skäller på domaren.
Helt enkelt förklara att vår ungdomsdomare är under utbildning.

- Inneha möjlighet att avvisa person som stör matchen.

- Faddern bjuder domaren på fika efter matchen, tackar för ett bra genomfört arbete
och önskar henne/honom välkommen tillbaka.

Ovanstående punkter skall även gälla vid KGFS 5-manna poolspel. Detta kommer att kommuniceras ut
vid varje sammandrag av Jan Pettersson som är KGFS utsedde ansvarige för poolspelet.

Se gärna Ö-bollens (Öckerö) hemsida angående projektet ”High Five” för mer info.
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4. Dialog ang. problemen att behålla 15-17 åringarna kvar i fotbollen. Åtgärder?

Ett förslag är att centralisera fotbollen när man kommer upp i åldern 15-17 år. Flera av de mindre
klubbarna har svårt pga av få spelare i denna ålder att hålla egna lag. Detta leder till att de som är kvar
i klubbarna i värsta fall slutar spela.
Det vore bra att intervjua spelare som slutat i de aktuella åldrarna varför de slutade.
Ett problem i flera klubbar har varit att ta steget upp till pojk/flick/juniorlag från ungdomslagen.
Steget är stort både vad gäller träningsmängd och intensitet vilket kan leda till att en del spelare slutar
i förtid.
Ett ytterligare problem är att spelarna i de aktuella åldrarna byter klubbar från ett år till ett annat, det
saknas klubbkänsla.
Ledarna är oerhört viktiga givetvis för att attrahera spelarna att fortsätta inom fotbollen. Hur kan man
få ledarna att lyckas med det? Det kanske krävs avlönade tränare för att höja kvalitén?
Flera klubbar inom KGFS har i dagsläget inget eller mycket svårt att få ihop juniorlag överhuvudtaget.
En fundering från KGFS är att man kanske genom en framtida Elitsatsning i Kungsbacka kan locka
spelare i den aktuella åldern att stanna kvar inom fotbollen. Kan vi inom KGFS behålla juniorerna inom
kommunen och erbjuda spel i de aktuella åldrarna så kan detta gynna breddfotbollen som på sikt
kommer att hjälpa en tänkt Elitsatsning.
Sammanfattningsvis: Ledarna är oerhört viktiga. När spelarna kommer upp i 15-årsåldern kanske man
skall om möjligt ha avlönade tränare. KGFS ser över möjligheten att ha tisdagsträningar även för 15-
åringar med start 2016. JH tittar på lite utredningar som finns om varför spelare i den aktuella åldern
slutar spela.

Inför planerad ordförandeträff i höst:

1. Tema långsiktiga gemensamma lösningar för våra juniorspelare, i synnerhet ”mittenskiktet”.

a. Samarbetsformer mellan styrelser/ledare/tränare.

b. Starta upp tisdagsträningar för 15-åringar.

2. Elitsatsning.

a. Strategifrågor inför planerad träff med våra politiker.
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5. Dialog ang. problemet kring handbollens tidiga säsongstart (Onsala BK).

Styrelsen diskuterade frågan men ser inga enkla lösningar på frågeställningen. Dialog mellan berörda
klubbar och ledare för de olika idrotterna är önskvärt.

6. Övrigt -

7. Nästa styrelsemöte: 18/8, kl 18.30, Stora Elektronen.

8. Ordföranden avslutade mötet.

Lars Juviken Lennart Skarlöv
Mötesordförande Sekreterare

James Hannah
Justerare


